ENGLISH

The Middle East Partnership Initiative (MEPI) announces a competition for proposals to
establish a network that connects all alumni of MEPI-funded projects. Currently, there
are over 11,000 MEPI alumni and this number is growing daily. The MEPI Alumni
Network will connect a group of local MEPI Alumni Chapters (single or multi-country)
that together provide coverage for the entire region where MEPI operates. Through this
MEPI Alumni Network, we hope to support and strengthen MEPI alumni and their
commitment to and engagement in civic activism, creating an environment where MEPI
alumni can work together to bring positive change to the region using and expanding
upon the skills acquired through their various MEPI experiences.

For more information please visit:
http://mepi.state.gov/mepi/english-mepi/funding-opportunities/apply-for-a-grant/open-
funding-opportunities.html

FRENCH

Le Middle East Partnership Initiative (MEPI), annonce un concours de propositions
visant a créer un réseau qui reliera tous les anciens de projets financés par le MEPI.
Actuellement, il existe plus de 11.000 anciens de MEPI (MEPI Alumni) et ce nombre
augmente chaque jour. Le MEPI Alumni Network servira a lier en réseau les sections
locales des anciens de MEPI (simple ou multi-pays) qui, consistera de tous les
sections locales de la région ou opere MEPI. Grace a ce réseau nous pourrons soutenir
et renforcer les anciens de MEPI et leur engagement dans l'activisme civique. Ainsi ce
réseau servira a créer un environnement ou les anciens de MEPI peuvent travailler
ensemble en apportant des changements positifs dans leur pays en utilisant les
compétences acquises a travers leurs différentes expériences avec MEPI.

Pour plus d'informations s'il vous plait visitez le site :
http://mepi.state.gov/imepi/english-mepi/funding-opportunities/apply-for-a-grant/open-
funding-opportunities.html
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